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The role of the municipal people's councils in achieving local development - a case study of the
municipality of Ain Abbasa
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Abstract: In Algeria, the communal popular assemblies are considered as an important organ of
the State, where the citizens take part in the management of the local businesses, primarily in the
field of the local development which remains the primary goal of the creation of these assemblies
This study aimed to identify the role played by local and regional authorities in achieving local
development which is considered one of the priorities that various countries seek to implement
and achieve as they are the most important tools to achieve the stability and safety. This is mainly
due to the efforts of local communities whose development aims to meet the basic needs of
citizens.

Keywords: local development; local authorities; communal popular assemblies.

Résume : En Algérie, les assemblées populaires communale sont considérées comme un important
organe de I'Etat, ou les citoyens participent a la gestion des affaires locales, essentiellement dans le
domaine du développement locale qui reste le but primordiale de la création de ces assemblées.
Cette étude visait a identifier le réle que jouent les collectivités territoriales dans la réalisation du
développement local qui est considéré comme l'une des priorités que divers pays cherchent a mettre
en ceuvre et a realiser car ce sont les outils les plus importants pour parvenir a la stabilité et a la
sreté. Cela est d0 principalement aux efforts déployés par les collectivités locales dont le
développement vise a la satisfaction des besoins fondamentaux des citoyens.
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Mots-clés : développement local; collectivités locales ;assemblées populaires communale.
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